
Робоча поїздка до міста народного депутата
Чим живе Славутич? Як здійснюється рекон

струкція басейну, приймального відділення лі
карні, школи № 2? Чи можливо відновити спеці
альну економічну зону для Славутича? Як вирі
шити питання ремонту залізничного вокзалу? 
Таке коло питань поставила перед собою народ
на депутатка України Ольга Василевська- 
Смаглюк під час робочої поїздки до Славутича. 
Разом із міським головою Юрієм Фомічевим, се
кретарем міської ради Наталією Гантімуровою 
спілкувалися із керівниками приватних підпри
ємств, бюджетної сфери.

Як підсумок візиту -  Славутичу є що проде
монструвати в економічному, інфраструктурно- 
му розвитку. Доброю новиною стало повідо
млення Ольги Василевської-Смаглюк про 
утвердження госпітальною радою Київської 
області опорної лікарні у Славутичі.

Рухаємося далі.


